浙江钟铮锁业有限公司（原温州海坦）创建于八十年代初期，是一家集科技、工业、贸易一体的综合性企业。专业生产智能电子柜锁、高低压开关柜锁、仪表箱锁、通讯设备锁、文件柜锁等各种柜体门锁及铰链、电柜辅件等系列产品。

公司总部位于浙江温州，占地面积35000平方米，公司员工300多人。钟铮的产品远销欧美、中东及东南亚地区，并通过了ISO9001国际质量体系认证，ISO14001:2004环境管理体系认证，GB/T28001-2001职业健康安全管理体系认证。钟铮现已成为行业领先的国家高新企业！
Zhejiang Zhongzheng Lock Industry Co., Ltd. (formerly Wenzhou Haitan) was established in the early 1980s. It is a comprehensive enterprise integrating technology research and development,industrial manufacturing, sales and trade. Specializing in the production of high and low voltage switch cabinet locks, electronic cabinet locks, Bluetooth fingerprint padlocks, smart U-locks, meter box locks, communication equipment locks, file cabinet locks, hinges and handles, and other electrical cabinet accessories. 

Headquartered in Wenzhou City, Zhejiang Province, it has a plant area of 35000 square meters and more than 300 employees. Products are exported to Europe,America, the Middle East and Southeast Asia, The company has passed ISO9001 international quality system certification; ISO14001: 2004 environmental management system certification; GB /T28001-2001 occupational health and safety management system certification. ZONZEN now is the national high-tech enterprise, leading the industry!
